
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialklubben för Shih Tzu. 
 
Möte nr 2 - 13/2 2017 
 
Närvarande: Sammankallande Kathleen Berggren, Leslie-Anne Bergqvist och Siw 
Westerlund. 
Anmält förhinder: Susanne Sarmell. 
 

1. AK börjar att planera både en avels-/uppfödarkonferens och en domarkonferens. 
Avels-/uppfödarkonferensen försöker vi att få till så fort som möjligt. 
Domarkonferensen gör vi som ett samarbete med andra klubbar, som sist, och 
beräknas hållas 2019-2020.  
Till avels-/uppfödarkonferensen ska vi se på olika möjligheter för att få ut bästa 
resultat av detta. Vi satsar på en endagskonferens för att ge så många som möjligt 
chans att delta. Vi tror att det kan vara lättare att ordna hundvakt mm om man bara 
behöver vara borta en dag, dessutom blir kostnaden för konferensen lägre om man 
slipper övernattning. 
Temat för konferensen kommer att fokuseras på andning/luftvägar,  men vi hoppas 
också på att medlemmarna kommer med förslag på sånt dom tycker är viktigt att ta 
upp. 
AK kommer att ta fram ett kostnadsförslag och presentera detta för klubbens 
medlemmar. Anmälan kommer att bli bindande och betalas i förväg. 
 

2. Vi väntar på svar från styrelsen att lägga ut rekommendationer på AKs sida angående 
veterinärintyg inför parning samt SSTs rekommendationer när det gäller ålder på tikar 
och hanar som ska gå i avel. 
 

3. V 15-16 kommer Shih Tzu att finnas på SKKs hemsida som ett led i deras upprop för 
rasrena hundar. 
 

Kathleen kallar till nytt möte. 
 
 
 


